
Styremøte  
Hovedstyre i Spanskrøret 2025 

________________________________________________________________________ 
 

 

Dato: 15.01.2025 

Sted: 429B 

Ordstyrer: Fredrik/Mariken 

Referent: Hanna 

Tilstede: Alle 

Fraværende: Sofie  

Oppsummering 
 

Kakebaker/ snacks og kaffekoker ansvarlig 
 

- Ingen  

                  

Runde rundt bordet 
 

Hvem  Kommentar 

Mariken hatt ferie, vært syk. Frisk nå! wooohooo  

(bok) Fredrik MS medisin… sliten ass.   

Erik Ferie, spiste kebab hver 3. dag! #fornøyd  

Oskar Trøtt, chilla hjemme.  

Christian Ferie og eksamner. <sliter med å velge nye fag  

Unn Sett på planter, og tatt ark i plastmappe  

Mia Hatt ferie, kos med familie og venner. Eksamen og 
prosjekter, hu er sliten. Skal leve livet snart 

 

Helene Flytta og hentet ting fra finn.no! Flyttet ned i gata fra der 
hu bodde før. 

 

It Fredrik Hatt ferie, spysyke… ikke så mye mer  

Malene Jobbet, blitt dansetrener på senteret hu danset på for 
mange år siden. (Ikke nattklubb mariken) Trent og 

 



jobbet enda mer 

Mats trent til idrettsfestivalen og slappet av.  

Veslemøy jobbet og hatt deilig ferie  

Henrik Ferie  

Maren hatt ferie, vært syk. Var i tromsø gikk topptur, dro hit ble 
gammel. hjulpet helene å flytte 

 

Synne Ferie i tromsø gått topptur, kommet tilbake til T-town  

Hanna Ferie, vært i Haugesund og så Fredrik på flyplassen. 
Gått mye på ski og kos meg.  

 

Gina Vært hjemme, knekt håndtaket på kjøleskapet… (800kr 
i minus nå) 

 

 

 
 
 
Oppdatering rundt vervarbeid 

 
 

Hvem  Kommentar 

Mariken Overleveringssamtale, oppdatert overleveringsskriv, 
byttet administratorer for div kanaler, sittet 
julekalendervakt, brønnesund registeret, delt ut julekort, 
vært på kurs med sit, kommune og brannvesen, LL, 
genfors, konfransier, ekstramøter… masse 

 

Sofie Overlevert til Hanna lit overlevering, Hanna var 
fyllesyk…! 

 

Erik Overleveringssamtale, gitt Oskar tillganger, delt ut 
julekort, og mekket noe smud 

 

Christian Oppdatert overleveringsskriv, hatt digitalt 
overleveringsmøte. 

 

Mia Oppdatert overleveringsskriv og hatt 
overleveringssamtale. Lagt ut litt mer info på 
Spanskrøret faglig, hatt siste komitemøte og siste quiz 
for Spanskrøret. 

 

It Fredrik Oppdatert overleveringsskriv og hatt 
overleveringssamtale. Laget nye styrekanaler på 
discord og flyttet fjorårets styrekanaler til eget arkiv 
kategori. Oppdatert plugins og diverse på nettsida. 

 



Bok Fredrik Overleveringssamtale. Vært sinna på Grafisk Senter 
NTNU pga fakturaer, men de er her. Oppsamlingstur på 
julekort(skummelt). 

 

Veslemøy Delt ut julekort, oppdatert overleveringsskriv, hatt 
overleveringssamtale, lagt årsregnskap og rydda i 
driven. Styrt med idrettsfestivalen. 

 

Maren Delt ut julekort. Sitt julekalendervakt (ingen kom) 
Skrevet overleveringskriv. Hatt overleveringsmøte. 
Sendt litt mail til Åre og driver å planlegger litt 
sammarbeid i Åre (vi får se). Lager romfordeling og 
sjekket at alt er i orden til overlevering sikkert noe mer 

 

Hanna Oppdatert overleveringsskriv og hatt 
overleveringssamtale og startet litt i med nestleder. 
Skrevet søndagsinnlegg! Delt ut julekort! 

 

 
 

Ris/ros 
           

Hvem R(i/o)ses for hva 

Gamle styret Strålende jobb 

Nye styret Gode appeller 

  

  

  

 
 
 
 
 

Spanks 

 

Hvem har 
sendt inn 

Hvem skal få 
spank Grunnlag for spank Tas den? 

IT Fredrik Christian 
Spank for å la det bli tomt for kaffepulver 
på kont Ja 

    



    

    

    

    

 
 

Styrets forslagskasse 

 

Hva Hva har kommet inn? 

  

  

 
 
 

Saker <33 

 
 

Sak 1:  Spanks overføring + pris Innmelder: Fredrik 
Tid: 2min 

Bakgrunn 

1. Vi trenger en ny spank ansvarlig. Det er tradisjon at kontorsjefen tar 
ansvaret, skal vi fortsette med dette? 

2. Tidligere år har en spank hatt en verdi på 20,-. Fredrik foreslår at vi 
holder denne prisen. Tanker? 

Diskusjon Gikk gjennom hvor mange spanks gamle styret hadde. Fredrik hadde flest med 28 (penger inn). 
Unn sier hun kan være. Ingen andre sier noe. Prisen høres bra ut med tanke på videre  

Konklusjon Unn blir spankansvarlig og prisen blir 20kr.  

Handlingsplan  

 
 

Sak 2:  Taushetserklæring/ Styre kontrakt Innmelder: Fredrik 
Tid: 5min 

Bakgrunn Skriv under på taushetserklæring/ Styre 2025 kontrakt. 

Diskusjon Går gjennom kontrakten. Endrer pris på spanskrør. 



 

Sak 3:  Overlevering, innlogging og discord Innmelder: Fredrik 
Tid: 10min 

Bakgrunn 

1. Har alle hatt overlevingsmøte? 
2. Er alle logget inn på sin mail til vervet, spanskrøret mailen og diverse 

driver?  
3. Alle skal bli lagt til i discorden (overføring av eierskap til discorden) 

Diskusjon 

Alle har hatt overleveringsmøte.  
Alle logger inn på spanskrøret-driven og til sin verv-driv.  
Alle kommer seg inn på discorden.Gamle styret fjernes fra discorden og nye styret blir lagt til. 
  

Konklusjon Det meste fikset  

Handlingsplan Fredrik sletter de gamle og legger til de nye i discorden.  

 
 

Sak 4:  Komiteopptak Innmelder: Fredrik 
Tid: 10min 

Bakgrunn 

1. 20 påmeldt → Prøv å få folk med. Snakking, kullchatter 
2. Hvordan går det for de ulike komiteene? 
3. Opptak → stenger 22, da kan alle legge til folk i komiteen i en 

messenger gruppe samme dag slik at alle blir tildelt grupper 
samtidig 

4. Starte opp med komitemøter gjerne med engang 
5. Alle komiteledere må få medlemmene til å sende inn tekst og bilde 

til nettsiden. Lever dokument til IKT-ansvarlig 
6. Hvordan går insta takeover? 

Diskusjon 

1. Sjekker formsen og ser hvor mange som har kommet til nå.  
2. Går ikke så bra for noen komiteer per nå  
3. Finne felles dag til å legge til folk i komiteen. Arrkom ønsker en egen dag, de har litt å 

gjøre.  
4. Alle starter så fort de kan.  
5. Alle må fikse dokument over alle medlemmer av komiteene med bilde og tekst.  
6. Ikke så mange spørsmål som har kommet inn, men vi har sendt inn vi i styret.  

Konklusjon  

Handlingsplan 

Komiteelederene sjekker formen og prøver å få inn flere i de ulike komiteene.  
Styret finner en dag der alle komiteer lager komiteechat.  
Komiteelederne fikser bilder og tekst til de i komiteen sin.  
Fortsetter å stiller hverandre spørsmål.  
 
 

 
 

Konklusjon Den så bra ut per nå.  

Handlingsplan Alle leser gjennom kontrakten og vi skriver under til neste møte. Fredrik printer ut nye 
kontrakter til neste møtet. 



Sak 5:  Budsjettgjennomgang & økonomimøte 
Innmelder: Fredrik 
(med Erik) 
Tid: 10min 

Bakgrunn 

1. Budsjettgjennomgang - Erik → Går gjennom tidlig budsjettforslag, og 
generell økonomi. Istedenfor, status?  

2. Vi må sette en dato for økonomimøte! 
3. Styret og SKOM skal være der! 
4. Sender mail til organisasjonskollegiet og hører hvor mange som kan stille til 

valgt dato, resten må folk vi kjenner stille til 

Diskusjon 

1. Går ca i null, tjent litt penger på arrangementer. Vi driver sunt. Økonomien ser grei ut.  
2. Vil at folk skal komme på møtet, lager facebook arrangement. Når passer dette for folk 

i styret? Vi lager doodle! 
3. Skom blir invitert og  
4. Fredrik hører med Organisasjonskollege, også må vi skaffe tellekorps.  

Konklusjon  

Handlingsplan Det blir laget en doodle om når økonomimøtet blir.  

 
 

Sak 6:  Finne fast møtetid og første møte Innmelder: Fredrik 
Tid: 5min 

Bakgrunn Vi må finne en møtetid som passer alle 

Diskusjon  

Konklusjon  

Handlingsplan Fredrik sender en doodle og alle velger alle dagene de kan! 

 
 

Sak 7:  Valg av kulturkontakt 
Innmelder: 
Fredrik 
Tid: 2min 

Bakgrunn 
I vedtektene står det i § 5.1 “Hovedstyret skal utnevne en 
kulturkontakt blant dets medlemmer”. Dette pleier å være 
inspektøren, og Fredrik foreslår at vi fortsetter med det. Tanker?  

Diskusjon Hanna sier hu kan være. Ingen andre vil. Hanna ble det.  

Konklusjon  

Handlingsplan Hanna blir kulturkontakt.  

 
 

Eventuelt kommet opp under møtet 
 

Sak og/eller navn Konklusjon   



Spørsmål fra nye styret til 
gamle styret Ingen spørsmål, alt vel tydeligvis 

Varslingshåndtering Mats, Fredrik, Unn og Gina. 

  

  

  

 
 
 

Handlingsplan videre 
 

Saksnr. + Navn Handlingsplan 

Sak 2:  
Taushetserklæring/ 
Styre kontrakt 

Alle leser gjennom kontrakten og vi skriver under til neste møte. Fredrik printer ut nye 
kontrakter til neste møtet. 

Sak 3:  Overlevering, 
innlogging og 
discord 
 

Fredrik sletter de gamle og legger til de nye i discorden. 

Sak 4:  
Komiteopptak 

Komiteelederene sjekker formen og prøver å få inn flere i de ulike komiteene.  
Styret finner en dag der alle komiteer lager komiteechat.  
Komiteelederne fikser bilder og tekst til de i komiteen sin.  
Fortsetter å stiller hverandre spørsmål.  

Sak 5:  
Budsjettgjennomga
ng & økonomimøte 

Det blir laget en doodle om når økonomimøtet blir. 

Sak 6:  Finne fast 
møtetid og første 
møte 

Fredrik sender en doodle og alle velger alle dagene de kan! 
 

Sak 7:  Valg av 
kulturkontakt 

Hanna blir kulturkontakt.  

Sak 8: 
Varslingshåndtering Mats, Fredrik, Unn  og Gina blir kontakter her.  

 
 
 
 

Møtekritikk 
 



● NSTR 
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